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Szanowna Pani 
Ewa Kopacz 
Minister Zdrowia  

 

 

 
 
Szanowna Pani Minister, 
 
 
Reprezentując chorych na łuszczycę, a szczególnie tych najcięŜej chorych, jesteśmy głęboko 

zaniepokojeni opóźnieniem we wdroŜeniu programu terapeutycznego „Leczenie łuszczycy 

plackowatej lekami biologicznymi” . 

 

Otrzymaliśmy od bratniego stowarzyszenia "Wyjdź z Cienia" z Poznania informację, Ŝe 

jednym z powodów jest opóźnienie w złoŜeniu niezbędnej dla procesu legislacyjnego 

dokumentacji dla leku - etanerceptu - i prośbę tegoŜ stowarzyszenia do Pani Minister            

o interwencję w tej sprawie. Gorąco popieramy ten list. 

 

Wierzymy, Ŝe Pani Minister ze zrozumieniem rozpatrzy sytuację i podejmie stosowne 

decyzje, aby niezrozumiałe postępowanie jednego producenta leków nie spowodowało 

opóźnienia wprowadzania całego programu, skoro są w nim jeszcze 3 leki, które były 

zarekomendowane przez AOTM do stosowania w programie terapeutycznym juŜ w 2009 

roku. Prosimy zatem o wprowadzenie programu terapeutycznego dla pozostałych leków       

z wyłączeniem etanerceptu. 

 

Wprowadzenie programu, pomimo Pani obietnic z 10 lutego i tak ciągle się opóźnia, a na 

leczenie czekają setki cięŜko chorych ludzi. 

 
 
 
Z powaŜaniem 
 
Wojciech S. Wilkowski – prezes 
Ogólnopolskiego Stowarzyszenia Chorych na Łuszczycę „Psoriasis” 
 
 


